
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 12. juni 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 863
Vil ministeren redegøre for, hvor mange studerende, som har brug for at kunne gennem
føre en gymnasial uddannelse hvert år, mens de afsoner i Kriminalforsorgen, og om det 
kunne give mening at indrette en uddannelsesafdeling i Kriminalforsorgen med fokus 
på afvikling af bl.a. naturfag, idet 35 procent af de indsatte i en undersøgelse foretaget 
af Tænketanken Perspektiv angiver, at den manglende adgang til naturfag i dag er en 
barriere for at færdiggøre en fuld HF? Der henvises til ”Bedre uddannelse for indsatte”, 
Tænketanken Perspektiv, maj 2023.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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